



2019 家長教師會家長/親子工作坊 2019 PTA Parent Child Workshop



親愛的家長：
Dear Parents,

家長教師會誠意為大家推出家長/親子工作坊，好讓大家在繁忙的生活中，抽出一點時間親手為自己製作獨一無二的精品或送給至愛或孩子。同時，亦可與其他家長一同分享製作的樂趣或享受親子時間。

PTA would like to arrange a series of parent-child workshops in order to let parents spare some free time to hand-make small gifts for themselves, their beloved ones or their child. At the same time, parents can also share happiness during the production process with other parents or enjoy the precious moment with their child.

日期：2019年5月4日(星期六)
Date: 4 May 2019 (Saturday)

時間：上午9:00至下午1:15
Time: 9:00 a.m. - 1:15 p.m.

活動地點：小學部課室
Venue: Classrooms (Primary School)

費用(PTA會員)：每個工作坊有不同收費，詳情請參閱附件。

PTA Member Charge: Different charges are applied to different workshops. For details, please refer to the attached.

費用(非PTA會員)：按工作坊收費金額，額外收取\$100*作為行政費用。

Non-PTA Member Charge: \$100 is added on top of the workshop charge as administration fee.

* 可用作申請成為會員，並從下一項活動開始享受會員優惠

* Can be used for application for PTA membership and enjoy member's privileges from next event

時間表(Schedule):

08:30 - 09:30	報到 (Registration)
09:00 - 11:00	(第一節/1st session) A. 立體捲紙造型 C. 手作護膚品班(一) E. 基礎絲帶頭飾工作坊 G. 小食製作工作坊
11:00 - 11:15	休息時間 (Recess)
11:15 - 13:15	(第二節/2nd session) B. 滴膠飾物 DIY工作坊 D. 手作護膚品班(二) F. 細工花髮飾工作坊



每個家庭最多可以選取三個工作坊，並依照意願排列。由於名額有限，如報名人數超額，會員會被優先按意願處理。如果同一意願的報名人數超出名額，即以抽籤決定。待名額分配給所有PTA會員後，餘額會再分配給非PTA會員。

For each family, you can enroll in a maximum of 3 workshops, specifying 1st, 2nd and 3rd choice. Since the number of places available is limited, if the no. of enrollments exceeds the quota, the available places will be allocated to those enrolled with 1st choice and so on. If places fall short of the no. enrollments with the same choice, then the places will be allocated by drawing lots. Members will be given priority.

每個家庭 - 可以是家庭其中一名家長、兩名家長或一名家長及一名學生
Each family - can be one of the parents, the couple or one parent with one student

請注意：每個報名之工作坊必須開具一張獨立支票
Attention: An individual cheque should be issued for each enrolled workshop.

截止日期 Application Deadline : 15/4/2019 (星期一) 15 April 2019 (Monday)

第十二屆家長教師會 謹啓

2019年4月12日

備註 Remarks:

- 1) 如家長對上述活動有任何問題，可電郵家教會查詢。(請註明學生姓名、班別及家長聯絡電話)
For any enquiries relating to the above activity, please send email to info@hkbuaspta.org.hk
(Kindly state student's name, class and contact tel. no.)
- 2) 上述活動詳情及確定名單將於 **2019年4月29日** 在家教會網頁及 eClass 公布，敬請留意。
未獲抽中的家庭，家長教師會將退回支票。
The details and participant list of the above activity will be announced on the website of PTA and eClass on **29 April 2019**. Cheques will be returned to those unsuccessful applicants.
- 3) 如人數不足，個別工作坊將會取消。
Individual workshop may be cancelled due to insufficient enrolment.



☺ 回條 Reply Slip ☺

(請於 2019 年 4 月 15 日或之前以 eNotice 回覆，無須交回此回條)

(Please sign the eNotice on or before 15 April 2019. Parents are not required to return this reply slip.)

本人已知悉有關家長教師會 2019 年 5 月 4 日舉行的「2019 家長教師會家長/親子工作坊」事宜。
I have noted the arrangement of the “Parent Child Workshop” on 4 May 2019.

- 本人無暇參加是次活動 (Not able to participate)
- 已在其他子女戶口回覆 (Reply via another sibling's account)

- 我們有興趣參加是次活動 (Interested to participate)
- 會員 (PTA member)
- 非會員 (Non-PTA member)

第一意願 (1st choice)

- A. 立體捲紙造型 - 1 人參加 (費用\$130)
- A. 立體捲紙造型 - 2 人參加 (費用\$260)
- B. 滴膠飾物 DIY 工作坊 - 1 人參加 (費用\$130)
- B. 滴膠飾物 DIY 工作坊 - 2 人參加 (費用\$260)
- C. 手作護膚品班(一) (費用\$270)
- D. 手作護膚品班(二) (費用\$270)
- E. 基礎絲帶頭飾工作坊 (費用\$100)
- F. 細工花髮飾工作坊 (費用\$100)
- G. 小食製作工作坊 - 1 人參加 (免費)
- G. 小食製作工作坊 - 2 人參加 (免費)
- 不適合

附上支票(號碼_____) Cheque no. _____

第二意願 (2nd choice)

- A. 立體捲紙造型 - 1 人參加 (費用\$130)
- A. 立體捲紙造型 - 2 人參加 (費用\$260)
- B. 滴膠飾物 DIY 工作坊 - 1 人參加 (費用\$130)
- B. 滴膠飾物 DIY 工作坊 - 2 人參加 (費用\$260)
- C. 手作護膚品班(一) (費用\$270)
- D. 手作護膚品班(二) (費用\$270)
- E. 基礎絲帶頭飾工作坊 (費用\$100)
- F. 細工花髮飾工作坊 (費用\$100)
- G. 小食製作工作坊 - 1 人參加 (免費)
- G. 小食製作工作坊 - 2 人參加 (免費)
- 不適合

附上支票(號碼_____) Cheque no. _____



第三意願 (3rd choice)

- A. 立體捲紙造型 - 1 人參加 (費用\$130)
- A. 立體捲紙造型 - 2 人參加 (費用\$260)
- B. 滴膠飾物 DIY 工作坊- 1 人參加 (費用\$130)
- B. 滴膠飾物 DIY 工作坊- 2 人參加 (費用\$260)
- C. 手作護膚品班(一) (費用\$270)
- D. 手作護膚品班(二) (費用\$270)
- E. 基礎絲帶頭飾工作坊 (費用\$100)
- F. 細工花髮飾工作坊 (費用\$100)
- G. 小食製作工作坊 - 1 人參加 (免費)
- G. 小食製作工作坊 - 2 人參加 (免費)
- 不適合

附上支票(號碼_____) Cheque no. _____

請以劃線支票繳交費用，支票抬頭:「香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學家長教師會」
Crossed cheque payable to “HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School Parent-Teacher Association”

請於支票背面寫上活動名稱、學生姓名、班別、班號及家長聯絡電話，並於4月18日(星期四)或之前交回班主任，逾期恕不辦理。

Please write the **name of workshop, student’s name, class, class number and parent’s contact telephone number at the back of each cheque**, and pass the cheque to class teacher **on or before 18 April (Thursday)**. **Late payment would not be accepted.**

學生姓名 Student Name : _____ G____班() 家長姓名 Parent Name : _____
電郵 Email : _____ 流動電話 Mobile Phone No. : _____
家長簽署 Parent Signature : _____ 日期 Date : _____

備註：請提供可接收訊息之電話號碼，以便接收最新消息 (Please provide a mobile phone no. that can receive SMS)